
Zápisnica 

z I. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2025 

konaného dňa 19. 02. 2025 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ – prišiel v čase 17:34 h 

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ,  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová  

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ,  

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ospravedlnený:  Mgr. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ 

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ 

 

Ostatní prítomní:  Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku, 

občania, 

     

Videozáznam z I. zasadnutia OcZ v Močenku je zverejnený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/i-

riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025  

  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

I. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2025 otvoril a viedol  

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 8, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Starosta obce informoval prítomných, že zo zasadnutia OcZ sa ospravedlnili poslanci  

Mgr. Ľuboš Blažo z pracovných dôvodov a Ing. Jozef Šuvada zo zdravotných dôvodov poslanec. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 

PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Lukáš Minár 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Rastislava Benčíka a Mgr. Moniku Straňákovú 

Kohútovú 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Lukáš Minár 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Rastislava Benčíka, Mgr. Moniku Straňákovú Kohútovú 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

Poslanci Ing. Gabriel Bleho a Mgr. Peter Sýkora uviedli, že potvrdzujú správnosť zápisnice z posledného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva v Močenku. 

 

V čase 17:34 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Marek Mesároš, prítomných bolo 9 poslankýň 

a poslancov. 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Bod č. 2 začína v zázname od času 3:15 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ).  

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu I.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce v roku 

2025 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh programu 

bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej televízii. 

Následne starosta obce prečítal  program rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa zápisnice 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


2. Schválenie programu rokovania  

3. Kontrola plnenia uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 27.11.2024 a z II. zasadnutia OcZ mimo 

plánu práce v roku 2024 zo dňa 12.12.2024 

4. Interpelácie poslancov 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie  

5.1 Návrh Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Močenok 

 

6. Ekonomika a majetok 

6.1. Návrh na rozdelenie dotácií pre kluby, spolky a organizácie na rok na rok 2025 

6.2. Návrh na rozdelenie finančného príspevku pre kluby, spolky a organizácie na rok 2025 

6.3. Informácia o úspešných projektoch Obce Močenok za rok 2024 

6.4. Návrh na schválenie úveru na realizáciu investičného zámeru: vybudovanie parkovísk na ulici 

Dekana Dúbravického 

 

7. Hlavný kontrolór obce 

7.1. Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku za rok 2024 

7.2. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Močenok za rok 2024 

 

8. Majetkové prevody a nájmy 

8.1 Žiadosť o odkúpenie OP – Hanákoví 

8.2 Žiadosť o odkúpenie OP – manželia Bažoví 

8.3 Žiadosť o zámenu pozemkov – p. Presselová a p. Bartuš 

8.4 Ponuka na odkúpenie plynárenského zariadenia – SPP a. s.  

8.5 Žiadosť o prenájom nehnuteľnosti v ul. Topoľová – ZO SZZ 11-28 Močenok 

8.6 Žiadosť o odkúpenie OP – manželia Hambálkoví 

 

9. Správy o činnosti komisií za rok 2024 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky 

• Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

 

10. Rôzne 

10.1. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2024 

 

11. Diskusia 

 

12. Záver 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, že program rokovania I. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Uznesenie č. 2. – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 27.11.2024 a z II. zasadnutia OcZ mimo 

plánu práce v roku 2024 zo dňa 12.12.2024 

 

Bod č. 3 začína v zázname od času 7:19 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ). 

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o plnení uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 27.11.2024 a z II. zasadnutia OcZ mimo plánu 

práce v roku 2024 zo dňa 12.12.2024. Hlavná kontrolórka uviedla, že plnenie jednotlivých uznesení je 

vyznačené v predložených materiáloch. Poznamenala, že na IV. zasadnutí OcZ v Močenku dňa 27.11.2024 

bolo prijatých 33 uznesení, z toho 2 uznesenia neboli schválené. Niektoré uznesenia sú ešte v plnení. Z II. 

zasadnutia OcZ mimo plánu práce konaného dňa 12.12.2024 a tam boli uznesenia najmä k rozpočtu, ktoré 

boli podpísané a naplnené. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Poslanci schválili kontrolu plnení z posledných zasadnutí OcZ v Močenku. 

 

Uznesenie č. 3. – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení zo IV. zasadnutia OcZ zo dňa 27.11.2024 a z II. zasadnutia OcZ mimo 

plánu práce v roku 2024 zo dňa 12.12.2024 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Bod č. 4 začína v zázname od času 9:40 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ). 

 

V rámci bodu Interpelácie poslancov, poslanci nevystúpili.  

 

 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie 

 

Bod č. 5.1 začína v zázname od času 10:00 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025). 

 

5.1 Starosta obce odovzdal slovo poslancovi Ing. Stanislavovi Šimkovi, ktorý písomne požiadal, aby bol 

tento materiál zaradený do programu rokovania OcZ. Poslanec Ing. Stanislav Šimko vypracoval návrh 

nových  Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Močenok a predložil aj dôvodovú 

správu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že materiál predkladá z dvoch hlavných dôvodov. Jedným z nich sú 

príliš vysoké náklady na odmeny poslancov. Podľa platných zásad táto suma činí 45 tis eur, ročná odmena 

predstavuje sumu 4 650,- € na poslanca Podľa jeho názoru to je neprimeraná odmena pri výkone mandátu 

poslanca v obci so 4 300 obyvateľmi. Je tiež neprimeraná úlohám a časovej náročnosti vykonávanej 

poslaneckej činnosti v takejto obci. Jedná sa o paušálnu odmeny poslanca v sume 1/12 zo základného platu 

starostu obce, čo je zákonná maximálna hranica odmeny poslanca. Druhým dôvodom je diskriminácia 

piatich poslancov súčasného zastupiteľstva, ktorí majú iný podiel odmeny ako poslanci, ktorí sú predsedami 

stálych komisií. Z uvedeného dôvodu predkladá zásady, ktoré budú adekvátne na pomery v našej obci 

a odstránia súčasnú diskrimináciu niektorých poslancov. Odmeny by boli za účasť na OcZ a komisiách. 

Poslanec za účasť na obecnom zastupiteľstve by dostal odmenu 90,- €, poslanec za účasť na komisii 40,- €, 

členovia komisie a tajomníčky komisií by mali odmenu 40,- € za účasť na komisii + poslanec, ktorý vedie 

zasadnutie komisie dostane príplatok 30,- €. Poslanec, ktorý vykonáva slávnostné obrady by dostal odmenu 

25,- €. Je presvedčený o tom, že súčasné zásady a teda odmeny sú neadekvátne, nikdy by si takú odmenu 

nezobral a preto sa aj písomne tejto odmeny vzdal.  

 

Starosta obce otvoril rozpravu k predloženému návrhu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 27.11.2024 bola 

k zásadám dlhá diskusia a tieto zásady boli schválené v roku 2019. Päť rokov sa spomínané zásady 
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neuplatňovali a v rozpočte bola navrhovaná suma 10 tis eur ako každý rok. Pýtali sa na to už v roku 2023 

a potom na septembrovom zastupiteľstve v roku 2024. Chceli, aby sa aspoň jeden rok uplatňovali tieto 

zásady a preto horko ťažko na decembrovom OcZ našli peniaze v rozpočte. On je za to, aby tento rok 

odmeny boli podľa súčasne platných zásad.  Na konci roka sa k tomu môžu stretnúť, vrátiť sa 

k predloženému materiálu a tie zásady prehodnotiť.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, že v jeho návrhu je dátum účinnosti nových zásad od 1.3.2025.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňákovú Kohútová poznamenala, že z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva mala pocit, že ak bude diskusia o nových zásadách, tak si všetci 11 poslanci spoločne sadnú 

a spoločne to navrhnú. Takto to je jednosmerná iniciatíva a nesúhlasí s tým. 

 

Starosta obce uviedol, že on si nespomína, že by sa odmeny poslancov riešili od roka 2023. Poznamenal,  

že v predchádzajúcom obecnom zastupiteľstve bol konzenzus v čase covidu, že sa tie zásady nebudú 

uplatňovať. Takže to nie je z nejakej svojvôle ale bol k tomu konzenzus.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že nikto z poslancov nenavrhoval, aby sa tie zásady uplatňovali. Nikto 

nechcel také odmeny. Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo pred dvomi zasadnutiami OcZ navrhol spomínané zásady 

pozastaviť, kým sa navrhnú nové zásady. Tento jeho návrh nebol schválený a chýbal jeden hlas. Reagoval na 

poslankyňu Mgr. Moniku Straňákovú Kohútovú a zopakoval, že on je za to, aby sa veci riešili verejne za 

zastupiteľstve a je to na kamerovom zázname a každý si to vie spätne pozrieť. Čo sa povie na komisiách 

a niekde bokom sa potom dá povedať inak a nie je to na zázname. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 3 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 4 

Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

Zdržali sa: 2 

Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár 

 

Poslanci neschválili návrh Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Močenok. 

 

Uznesenie č. 5.1 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

neschvaľuje 

Návrh Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Močenok  

 

 

 

6. Ekonomika a majetok 

 

Bod č. 6.1 začína v zázname od času 24:42 min  (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025  ). 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


6.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh na rozdelenie dotácií pre kluby a  spolky   

na rok 2025, ktoré majú IČO. Odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, ktorý informoval 

prítomných, že na rozdelení dotácií pre kluby a spolky pracovala komisia v zložení poslankyňa PaedDr. 

Lucia Tóthová, Ing. Marek Mesároš a on.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora prečítal návrh na rozdelenie dotácií pre kluby a spolky s IČO na rok 2025. 

Vychádzali z návrhu ako bol minulý rok, pri kluboch a spolkoch, ktoré majú IČO rozdeľovali sumu o 2 000,- 

€ viac nakoľko už nie je participatívny rozpočet.  

 

Starosta obce uviedol, že celková suma, ktorá sa prerozdelila je 49 440,- €. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh na rozdelenie dotácií pre kluby, spolky a organizácie na rok na rok 2025 (ktoré majú 

IČO). 

 

Uznesenie č. 6.1 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Návrh na rozdelenie dotácií pre kluby, spolky a organizácie na rok na rok 2025 (ktoré majú IČO) 

 

 

 

Bod č. 6.2 začína v zázname od času 28:05 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ). 

 

6.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh na rozdelenie finančných príspevkov pre spolky 

a organizácie na rok 2025, ktoré nemajú IČO. Odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, ktorý 

prečítal návrh na rozdelenie finančných príspevkov.  

 

Starosta obce uviedol, že celková suma finančných príspevkov je 3 350,00. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 
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Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Návrh na priznanie finančných príspevkov pre spolky a organizácie na rok 2025 (ktoré 

nemajú IČO). 

 

Uznesenie č. 6.2 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Návrh na priznanie finančných príspevkov pre spolky a organizácie na rok 2025 (ktoré nemajú IČO) 

 

 

 

Bod č. 6.3 začína v zázname od času 30:20 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025). 

 

6.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom prehľad úspešných projektov obce v roku 2024. Jednotlivé 

projekty obsahujú získanú sumu, kto dotáciu poskytol a na aký účel bola dotácia poskytnutá.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie prehľad úspešných projektov obce v roku 2024. 

 

Uznesenie č. 6.3 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Prehľad úspešných projektov obce v roku 2024 

 

 

 

Bod č. 6.4 začína v zázname od času 31:40 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025). 

 

6.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh schválenie investičného úveru na vybudovanie 

parkovacích miest v ul. D. Dúbravického. Uviedol, že Obec Močenok získala dotáciu na rekonštrukciu 

miestnej komunikácie v tejto ulici a súbežne by sa mohli vybudovať aj parkovacie miesta. Obec spravila 

verejné obstarávanie na realizáciu týchto parkovacích miest. Projektová dokumentácia je rozdelená na dve 

časti, lebo parkovacie miesta neboli oprávnený výdavok. Parkovacie miesta by sa vybudovali od bývalého 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025
https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


fota až po križovatku ul. Družstevná. Predpoklad začatia prác je niekedy v apríly, ak obecné zastupiteľstvo 

schváli úver. Obec si vyžiadala z bánk indikatívne ponuky, ktoré predkladáme na zasadnutie OcZ. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, aký typ parkovania/ státia bude vybudovaný a či sa niektorá 

z časť ciest nespraví jednosmernou. Napr. či bude pri plote kaštieľa pozdĺžne parkovanie alebo aj aj.  

 

Starosta obce uviedol, že bude tam pozdĺžne aj priečne parkovanie. Podľa priestoru pri ceste. Teleso cesty sa 

zužovať nebude a dokonca sa bude na niektorých miestach rozširovať a poznamenal, že Obec uvažuje 

o jednosmerke v ul. pri športovej hale, pretože tam je to z hľadiska dopravy najrizikovejšie. Na túto 

jednosmerku má Obec aj súhlasné stanovisko z Dopravného inšpektorátu. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že spolu s pani hlavnou kontrolórkou Milenou 

Veresovou jednotlivé indikované ponuky z bánk prešli a vyhodnotili, že najlepšia ponuka je z VÚB, a. s.  

 

Hlavná kontrolórka Milena uviedla, že vypracovala stanovisko k čerpaniu úveru, nakoľko to vyžaduje banka. 

Nakoľko Obec Močenok nečerpá iný úver, jej stanovisko je kladné. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili zámer Obce Močenok zobrať si úver vo výške 135 000,-€. 

 

Uznesenie č. 6.4 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

návrhy bánk na zabezpečenie úveru pre realizáciu projektu: vybudovanie parkovísk na ulici Dekana 

Dúbravického 

 

b) schvaľuje 

zámer Obce Močenok zobrať si úver vo výške 135 000,-€ 

 

c) poveruje 

starostu obce podpísať so Všeobecnou úverovou bankou, a. s. zmluvu o  úvere na základe indikatívnej 

ponuky zo dňa 21. 01. 2025. 

 

 

 

7. Hlavný kontrolór obce 

 

Bod č. 7.1 začína v zázname od času 39:22 min. (videozáznam je uložený na odkaze: ). 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ) 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


7.1 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala poslancov  

o Správe z kontroly prevodov nehnuteľného majetku za rok 2024. Poznamenala, že v zmysle zákona 

o obecnom zriadení je povinná robiť túto kontrolu každý rok. Prevod nehnuteľného majetku celkovo za rok 

2024 nedosahoval sumu 20 tis eur a nie ešte pri jednotlivých prevodoch. Uviedla, že katastrálny odbor 

dôsledne kontroluje prevody na úrovni samospráv. Je potrebné predkladať aj uznesenia o schválení zámeru 

prevodu majetku. Pýtajú aj platné zásady o nakladaní s majetkom obce, či bol zverejnený zámer prevodu 

majetku a to predlžuje celé konanie zápisu na katastri.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku za rok 2024. 

 

Uznesenie č. 7.1 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku za rok 2024 

 

 

 

Bod č. 7.2 začína v zázname od času 42:32 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ). 

 

7.2 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o správe kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2024. Táto správa je tiež povinná 

v zmysle zákona. Uviedla, že v správe je vynechaná kontrola hospodárenia v ZŠ Močenok, ktorú do dňa 

konania zasadnutia OcZ nemala dokončenú a bude teda predložená na najbližšie zasadnutie OcZ. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


Poslanci zobrali na vedomie Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2024. 

 

Uznesenie č. 7.2 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2024 

 

 

 

8. Majetkové prevody a nájmy 

 

Bod č. 8.1  začína v zázname od času 44:17 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ) 

 

8.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Jána Hanáka, bytom Chalupy 152/86, 951 31  

Močenok, Petra Hanáka, bytom Chalupy 90/29, 951 31  Močenok a Pavla Hanáka, bytom ul. Hájska 

1123/37, 951 31  Močenok o odkúpenie časti obecného pozemku, konkrétne časť z par. č. 1750/1 o výmere 

116 m2, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, pozemok vedený na LV č. 4274 (nakoľko parcela č. 1750/2 nemá 

založený LV).  

 

Uviedol, že vzhľadom na to, že komisia územného plánovania a investičnej činnosti nebola uznášania 

schopná, k jednotlivým žiadostiam nie je uvedené stanovisko komisie.  

 

Starosta k predloženej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja časti obecného pozemku.  

 

Uznesenie č. 8.1 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Jána Hanáka, bytom Chalupy 152/86, 951 31  Močenok, Petra Hanáka, bytom Chalupy 90/29, 

951 31  Močenok a Pavla Hanáka, bytom ul. Hájska 1123/37, 951 31  Močenok  

o odkúpenie časti obecného pozemku, konkrétne časť z par. č. 1750/1 o výmere 116 m2,  

reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, pozemok vedený na LV č. 4274 (nakoľko parcela č. 1750/2 nemá založený 

LV). 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – časť z parc. č. 1750/1 o výmere 116 m2, reg. „E-KN“,  

k. ú. Močenok, pozemok vedený na LV č. 4274 (nakoľko parcela č. 1750/2 nemá založený LV) pre 

žiadateľov  Jána Hanáka, bytom Chalupy 152/86, 951 31  Močenok (podiel 1/3), Petra Hanáka, bytom 

Chalupy 90/29, 951 31  Močenok (podiel 1/3) a Pavla Hanáka, bytom ul. Hájska 1123/37, 951 31  

Močenok (podiel 1/3) za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená znaleckým posudkom a o 

konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. f)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

nakoľko pozemok je oplotený a užívaný  niekoľko rokov rodinou žiadateľov. 

 

 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš navrhol krátku technickú prestávku. 

 

 

 

Bod č. 8.2  začína v zázname od času 48:40 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ) 

 

8.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Simony a Martina Bažových, bytom Chalupy 

62/2, 951 31  Močenok o odkúpenie pozemku parc. č. 1745/47 o výmere 99 m2 , druh pozemku: zastavaná 

plocha, ktorý sa odčlenil z parcely č. 1745, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, vedená na LV č. 4274. 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k predloženej žiadosti. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora sa informoval predsedu komisie územného plánovania a investičnej činnosti, či 

by nebolo lepšie žiadosti o odpredaji odložiť, aby ich mohla prerokovať komisia. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík ako predseda komisie uviedol, že nemôže hovoriť za komisiu, nakoľko neboli 

uznášania schopní. Osobne by počkal s danými žiadosťami, kým nebude funkčný kataster, nakoľko teraz si 

nevedia ani skontrolovať, či cez dané pozemky nejdú napr. inžinierske siete. Preto by o bodoch č. 8.2, 8.3 

a 8.6 nerokoval, jediné o čom vie rokovať je prenájom nehnuteľnosti pre Záhradkárov a odpredaju 

plynového zariadenia pre SPP a.s.  

 

Starosta obce dal hlasovať o procedurálnom návrhu poslanca Ing. Rastislava Benčíka o stiahnutí materiálov 

č. 8.2, 8.3 a 8.6 z rokovania Obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Procedurálny návrh o stiahnutí bodov 8.2, 8.3 a 8.6 bol schválený. 

 

 

 

Bod č. 8.4  začína v zázname od času 51:24 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ) 

 

8.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom ponuku na odkúpenie plynárenského zariadenia  

pre spoločnosť Distribúcia SPP, a. s. so sídlom Mlynské nivy 44/b, 925 11  Bratislava zo dňa 20.11.2024 

vedenú pod č. DS1437/2024. Starosta obce uviedol, že takáto žiadosť bola na zasadnutí OcZ už v roku 2019 

a vtedy s ňou OcZ nesúhlasilo, nakoľko SPP a. s. chce dané plynárenské zariadenie odkúpiť bezodplatne 

resp. za 1 euro. Toto zariadenie vybudovala Obec Močenok, ktorá ho prenajíma SPP a.s. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že súhlasí s názorom, aby sa dané zariadenie nepredalo, ale aby 

pokračoval prenájom. Keď bude pokračovať nájomná zmluva, tak sa Obci vrátia tie náklady, ktoré do toho 

dala. 

 

Starosta obce dal hlasovať za NESÚHLAS. 

 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. 

Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci nesúhlasili s ponukou na odkúpenie plynárenského zariadenia pre Distribúciu SPP, a. s. 

 

Uznesenie č. 8.4 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ponuku na odkúpenie plynárenského zariadenia pre spoločnosť Distribúcia SPP, a. s. so sídlom 

Mlynské nivy 44/b, 925 11  Bratislava zo dňa 20.11.2024 vedenú pod č. DS1437/2024 

 

b) nesúhlasí 

s predloženou ponukou na odkúpenie plynárenského zariadenia pre Distribúciu SPP, a. s.,  

so sídlom Mlynské nivy 44/b, 925 11  Bratislava 

 

 

 

Bod č. 8.5  začína v zázname od času 51:24 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ) 

 

8.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Základnej organizácie Slovenského zväzu 

záhradkárov 11-28 Močenok o prenájom Spolkového domu so súp. číslom 1489, ktorý sa nachádza v ul. 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025
https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


Topoľová za účelom podpory aktivít a potrieb ZO SZZ  Močenok.  Prenájom nehnuteľnosti žiadajú na 

obdobie 10 rokov. 

 

Starosta obce otvoril k predloženej žiadosti rozpravu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že v tejto ulici býva od narodenia a daná budova bola postavená 

v roku 1976 z použitých materiálov z inej stavby. Daná budova v súčasnej dobe vyzerá veľmi schátralo. 

V streche sú diery a zateká cez ňu. Samotná strecha je z azbestu, čo sa v dnešnej dobe už nepoužíva, lebo je 

to zakázaná zložka na výstavbu, lebo je to zdraviu škodlivá látka. V žiadosti sa uvádza, že musia spraviť 

revíziu bleskozvodov a elektroinštalácie a septiku. Osobne sa čudoval, že prenájom žiadajú na obdobie 10 

rokov, keď iné prenájmy so spolkami má obec na 5 rokov. V blízkosti je aj Penzión Orlík a môže hizdiť ten 

priestor táto budova. Navrhol, aby bola doba prenájmu na 1 rok a podľa toho, ako budú mať záhradkári 

hotové revízie a upravil by sa vzhľad danej budovy, tak by sa doba prenájmu znovu prehodnotila. 

 

Starosta obce uviedol, že osobne si myslí, že obdobie 1 roka na úpravy budovy sú krátka doba. Záhradkári 

nebudú mať takú perspektívu s tým niečo robiť, preto sa prihovoril za obdobie prenájmu 5 rokov, nakoľko 

pozná činnosť záhradkárov. Dal by tam podmienku, že budú musieť udržiavať priestor okolo a samotnú 

nehnuteľnosť. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu poslanca Mgr. Romana Révaya, aby obdobie prenájmu bol 1 rok. 

 

Hlasovanie za dobu prenájmu 1 rok. 

 

Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 9 a hlasovali nasledovne: 

Výsledky hlasovania 

Prítomní: 9 

Za: 6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  

PaedDr. Lucia Tóthová  

Proti: 3 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko 

Zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené nakoľko v zmysle §9aa ods. 2 písm. e) ho neschválila trojpätinová väčšina 

všetkých poslancov (tzn. v našom prípade 7 poslancov). 

 

 

Hlasovanie za dobu prenájmu 5 rokov. 

 

Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 9 a hlasovali nasledovne: 

Výsledky hlasovania 

Prítomní: 9 

Za: 4 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Nehlasovali: 5 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  

PaedDr. Lucia Tóthová  

Uznesenie nebolo schválené nakoľko v zmysle §9aa ods. 2 písm. e) ho neschválila trojpätinová väčšina 

všetkých poslancov (tzn. v našom prípade 7 poslancov). 

 



Uznesenie č. 8.5 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Základnej organizácie Slovenského zväzu záhradkárov 11-28 Močenok o prenájom Spolkového 

domu so súp. číslom 1489, ktorý sa nachádza v ul. Topoľová za účelom podpory aktivít  

a potrieb ZO SZZ  Močenok.   

 

b) schvaľuje 

budúci zámer prenájmu Spolkového domu so súp. číslom 1489 v ul. Topoľová pre žiadateľa: Základná 

organizácia Slovenského zväzu záhradkárov 11-28 Močenok, IČO 37 858 777. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. p)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla prenajať Spolkový dom so súp. číslom 1489 v ul. Topoľová  

za účelom podpory aktivít Základnej organizácie Slovenského zväzu záhradkárov 11-28 Močenok. Obec 

Močenok túto nehnuteľnosť nevyužíva a nájomca bude na vlastné náklady pozemok a nehnuteľnosť 

zveľaďovať a udržiavať v dobrom technickom stave. 

 

Cena prenájmu nehnuteľnosti: 1,-€/rok 

 

Hlasovanie za dobu prenájmu 1 rok. 

 

Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 9 a hlasovali nasledovne: 

Výsledky hlasovania 

Prítomní: 9 

Za: 6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, , 

PaedDr. Lucia Tóthová  

Proti: 3 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko 

Zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené nakoľko v zmysle §9aa ods. 2 písm. e) ho neschválila trojpätinová väčšina 

všetkých poslancov (tzn. v našom prípade 7 poslancov). 

 

 

Hlasovanie za dobu prenájmu 5 rokov. 

 

Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 9 a hlasovali nasledovne: 

Výsledky hlasovania 

Prítomní: 9 

Za: 4 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Nehlasovali: 5 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová,  

PaedDr. Lucia Tóthová  



Uznesenie nebolo schválené nakoľko v zmysle §9aa ods. 2 písm. e) ho neschválila trojpätinová väčšina 

všetkých poslancov (tzn. v našom prípade 7 poslancov). 

 

 

Hlasovanie za dobu prenájmu 3 rokov. 

 

Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 9 a hlasovali nasledovne: 

Výsledky hlasovania 

Prítomní: 9 

Za: 6 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora,  

Ing. Stanislav Šimko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3 

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová  

Uznesenie nebolo schválené nakoľko v zmysle §9aa ods. 2 písm. e) ho neschválila trojpätinová väčšina 

všetkých poslancov (tzn. v našom prípade 7 poslancov). 

 

 

 

9. Správy o činnosti komisií za rok 2024 

 

Bod č. 9 začína v zázname od času 1:04:32 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ). 

 

Starosta obce predložil prítomným poslancom správy o činnosti komisií za rok 2024. Predsedovia komisií 

nemali potrebu predložené zápisnice doplniť. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správy o činnosti komisií  v roku 2024 tak, ako ich predložili predsedovia 

komisií. 

 

Uznesenie č. 9. – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správy o činnosti komisií  v roku 2024 tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Správy: 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


• Komisie územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisie pre školstvo, mládež a šport, 

• Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisie pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

 

 

 

10. Rôzne  

 

Bod č. 10.1 začína v zázname od času 1:06:25 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025). 

 

10.1 Starosta obce predložil prítomným poslanom Správu o činnosti obecnej polície za rok 2024.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej správe. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu o činnosti obecnej polície za rok 2024. 

 

Uznesenie č. 10.1 – I./OZ/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu o činnosti obecnej polície za rok 2024 

 

 

 

11. Diskusia 

 

Bod č. 11 začína v zázname od času 1:07:33 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025 ). 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš navrhol, nakoľko pre Slovenský zväz záhradkárov nebol schválený prenájom 

na 5 rokov a ani na 1 rok (v rámci bodu č. 8.5), tak navrhol, aby bol prenájom na dobu 3 rokov a požiadal 

o hlasovanie za jeho návrh. 

 

Hlasovanie za dobu prenájmu 3 rokov. 

 

https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025
https://mocenok.sk/clanok/i-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2025


Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 9 a hlasovali nasledovne: 

Výsledky hlasovania 

Prítomní: 9 

Za: 6 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora,  

Ing. Stanislav Šimko 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3 

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová  

Uznesenie nebolo schválené nakoľko v zmysle §9aa ods. 2 písm. e) ho neschválila trojpätinová väčšina 

všetkých poslancov (tzn. v našom prípade 7 poslancov). 

 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či by bolo možné, aby rodičia detí, ktoré 

navštevujú močenskú základnú školu mohli parkovať na parkovisku pri Kláštore, nakoľko ráno je pred 

školou frekventovaná premávka. Deti by prechádzali do školy cez bočnú bráničku. Pokiaľ by to nebol 

problém, tak riaditeľ ZŠ by o tejto možnosti informoval rodičov cez EDUPAGE. Lebo nie všetci rodičia 

poznajú ten bočný priestor medzi školou a Kláštorom. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že na Rade školy toto riešili koncom minulého školského roka. Škola 

zabezpečí, aby bočná bránka bola ráno otvorená a na večer ju zamkli. 

 

Starosta obce odpovedal, že priestor pred Kláštorom nie je označený dopravnou značkou, ktorá by bránila 

parkovaniu. Pokiaľ si pán riaditeľ školy zabezpečí priestor na školskom dvore, tak nevidí v tom problém. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či Obec vie, čo bude so starou budovou 

COOP Jednota. Či sa plánuje opraviť alebo ju prenájmu.  

 

Starosta obce odpovedal, že nevie, aké má vedenie COOP Jednota zámery so starou budovou.  

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, že občania sa ho pýtali na vývoz BRO. Občania mu hovorili, že 

v zimných mesiacoch im vývoz BRO chýba a v okolitých obciach sa hnedé nádoby vyvážajú. 

 

Starosta obce uviedol, že PZO v zime BRO nevyváža. Všetci vlastníci nehnuteľností majú doma kompostér 

a ten má objem 1 100 l. Okrem iného obce, ktoré majú kompostéri, hnedé nádoby nemusia v zmysle zákona 

vyvážať. Vývoz hnedej nádoby tiež niečo stojí. Tie náklady sú na úrovni 45 % z celkových nákladov na 

odpady. Naša obec patrí k posledným dvom v PZO, kde zostal zachovaný vývoz TKO na 2- týždňovej 

frekvencii, všetky ostatné obce prešli na mesačný alebo 3 týždňový zvoz. On o tom nevie, že by PZO takúto 

službu zabezpečovalo.  

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, že aké projekty má obec naplánované na rok 2025, resp. 

či sa plánuje zapojiť do nejakých výziev.  

 

Starosta obce odpovedal, že minulý týždeň Obec Močenok bola úspešná v projekte Opatrovateľská služba 

II., na základe čoho obec získala finančné prostriedky v sume 128 tis eur na 8 opatrovateliek v tomto 

kalendárnom roku. V poslednej fáze je príprava projektu na športovú halu, kde by mala byť vyhlásená výzva 

na obnovu budov. V marci má byť k tejto výzve školenie na Ministerstve dopravy SR pretože chcú poznať 

aké sú oprávnené a neoprávnené náklady, nakoľko je to v tomto roku najväčší projekt, ktorý obec má 

rozrobený. 



Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval na možnosti parkovania pri Hornom cintoríne. Či sa neplánuje 

vybudovať nejaké záchytné parkovisko, napr. na ploche ako bolo prírodné klzisko. Pri väčšom pohrebe je 

tam problém s parkovaním. 

 

Starosta obce odpovedal, že parkovanie pri Hornom cintoríne je dlhodobý problém. Problém je 

s vlastníckymi vzťahmi k pozemkom, nakoľko tam obec nevlastní pozemok. A v lokalite, ktorú spomínal 

poslanec Mgr. Roman Révay by bol problém s výjazdom na hlavnú cestu a bol by problém získať povolenie. 

Možné by bolo parkovanie v tzv. „Gýberni“ ako sú Chalupy, ale veľa miest tam nie je. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že v zákrute ako je Horný cintorín by sa mohol vybudovať chodník, 

možno by stálo za zváženie tam spraviť parkovacie miesta. 

 

Starosta obce uviedol, že tá zákruta je dosť neprehľadná už v tejto chvíli a nie ešte keď tam budú stáť autá. 

Ale môže sa opýtať dopravného inšpektora. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko reagoval, že v tej zákrute parkovisko nemôže byť. Bol by za to, aby sa 

spravila štúdia, či by tam mohol byť chodník a bola by to veľká výhoda pre deti. Je to obecný pozemok.  

 

Starosta obce uviedol, že žiadosť č. 8.2 bola stiahnutá z programu. Podľa neho, až keď obec o nej rozhodne, 

tak potom sa môžu venovať ďalšiemu postupu. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že si pozrela na internete zvozové kalendáre 

odpadov Hornej Kráľovej a Hájskeho a u nich je v zimných mesiacoch (december, január, február) vývoz 

hnedých nádob. 

 

Starosta obce odpovedal, že čiernu nádobu vyvážajú raz za mesiac a nemajú kompostéri. Do každej 

domácnosti sme dodali kompostér a nemáme povinnosť, aby sme hnedú nádobu vyvážali. Napríklad v obci 

Járok hnedé nádoby nevyvážajú vôbec. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poznamenal, že poslanec Ing. Lukáš Minár mal pravdu, keď uviedol,  

že v iných obciach hnedé nádoby v zime vyvážajú. Jedná sa o poplatok, ktorý sa zosobní občanovi. V Hornej 

Kráľovej podľa neho vyváža PZO. 

 

Starosta obce odpovedal, že my takú zákonnú povinnosť nemáme, lebo máme v domácnostiach kompostéri.  

V našej obci sa hnedá nádoba v zimných mesiacoch nikdy nevyvážala a on by sa prihovoril za to, aby sa pri 

tom aj zostalo. Niekedy treba spraviť kontrolu obsahu týchto nádob. Pretože sú tam veci, ktoré tam nemajú 

byť. V obci sú načipované všetky nádoby a kontroluje sa, kedy ktorá nádoba bola vyvezená. 

Občanov by sme mali stále viesť, aby separovali. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár poznamenal, že túto tému otvoril preto, lebo keď nie je v zimných mesiacoch 

zvoz BRO, tak ten odpad dávajú do čiernej nádoby a tým pádom klesá miera vytriedenia odpadu. 

 

Starosta obce odpovedal, že on takúto požiadavku počuje prvýkrát. A tie náklady na odpady, ak by bol zvoz 

BRO v zimných mesiacoch, by narástli. Čo sa týka miery vytriedenia, aj napriek tomu, že vypadla značná 

časť objemu plastov a papiera, tak si ju držíme na rovnakej úrovni ako pominulé roky. Ale ak sa tak 

rozhodne obecné zastupiteľstvo, tak to bude rešpektovať. 

 



Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval na oprávnenosť na ďalšiu kameru, ktorá sníma kameramana 

a občanov.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora odpovedal, že kamera je jeho a nosil si ju aj na predchádzajúce zastupiteľstvá, 

nakoľko zastupiteľstvá sú verejné a môže si ich natáčať každý. Do konca volebného obdobia si kameru bude 

nosiť.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, že keď oni raz priniesli kameru, tak sa im jedna veľká spoločnosť 

vyhrážala pokutou vo výške 20 mil. eur za porušenie GDPR, tak len preto ho zaujímalo, na čo bude použitý 

ten záznam. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora odpovedal, že keď bude treba, tak ho použije. On sa nikomu nevyhrážal. 

 

 

 

12. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na I. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2025. 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Zápisnica vyhotovená dňa 26.02.2025. 

 

 

 

Overovatelia:    Ing. Rastislav Benčík ......................................................... 

 

 Mgr. Monika Straňáková Kohútová ............................................. 


